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Sakliste og saksdokumenter for årsmøte i Ålesund idrettsråd 2025 
Styret viser til innkalling til årsmøte av 14. April 2024 samt annonsering på hjemmeside og 
Facebook.  
Årsmøtet avholdes den 14. mai 2025 i Spjelkavik Arena 

 

Innlegg/saksfremleggelse:  
Foreløpig saksliste: 
Sak 1: Godkjenne de fremmøtte stemmeberettigede medlemmene  
 Sak 2: Velge dirigent  
 Sak 3: Velge protokollfører   
 Sak 4: Velge to representanter til å underskrive protokollen   
 Sak 5: Godkjenne forretningsorden   
 Sak 6: Godkjenne innkallingen  
 Sak 7: Godkjenne sakslisten  
 Sak 8: Behandle årsberetning 2024 for idrettsrådet (Signert beretning Vedlegg 1)  
 Sak 9: Behandle:   
  Sak 9.1: Idrettsrådets regnskap (signert regnskap vedlegg nr 2)  
              Sak 9.2: Styrets økonomiske beretning (signert beretning vedlegg nr 3)  
              Sak 9.3: Kontrollutvalgets beretning   
Sak 10: Behandle forslag til Handlingsprogram 2024/25   
 Sak 11: Fastsette tildelingskriterier for Lokale aktivitetsmidler (LAM) basert på KUDs 
kriterier, NIFs krav og anbefalinger, samt lokale forhold.   
Sak 12: Behandle saker som fremgår av godkjent sakliste 
       Sak 12.1: Endring av formulering i tildelingskriteriene leie av hall i Ålesund kommune 
2024/25 (vedlegg 4)  

  Sak 12.2: Leie på kommunale anlegg og inntektsbringende aktivitet 
  

   
 Sak 13: Vedta idrettsrådets budsjett for 2025   
Sak 14: Foreta følgende valg:   
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Sak 14.1: Styre:  
  - leder  
  - nestleder   
 - 3 styremedlemmer  
  - 2 varamedlemmer  
 Sak 14.2: Kontrollutvalg:  
-  - leder, 1 medlem og 1 varamedlem  
Sak 14.3 Representanter til idrettstinget og møter i de organisasjonsledd idrettsrådet 

har representasjonsrett.    
Sak 14.4:  Valgkomité:   

     - leder, 1 medlem og 1 varamedlem 
Sak 15: Orientering 

 

Ledere og nestledere velges enkeltvis. Øvrige medlemmer velges samlet. Deretter velges 
varamedlemmene samlet. Der det velges flere varamedlemmer skal det velges 1.varamedlem, 
2.varamedlem osv. 

 

 

 

Oversikt vedlegg: 
 

- Vedlegg 1: Årsberetning 2024 
- Vedlegg 2: Regnskap 2024 
- Vedlegg 3: Økonomisk beretning 2024 
- Vedlegg 4: forslag tildelingskriterier sesongen 2025-2026 
-                       
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SAK 5 - Forretningsorden for gjennomføring av årsmøte i Ålesund idrettsråd 
 
1. Gjennomføring av årsmøtet 

1.1 Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten, og skal gjennomføres i samsvar med NIFs lov og 
denne forretningsorden. 

1.2 Enhver som ønsker ordet på årsmøtet, må melde seg til talelisten og kan bare tale til 
årsmøtet når dirigenten har gitt vedkommende ordet.  

2. Taletid 

2.1 Forslagsstiller med forslag på saklisten, gis nødvendig taletid for å presentere forslaget. 

2.2 For etterfølgende innlegg, er taletiden tre minutter for første innlegg, to minutter for 
andre innlegg og ett minutt for tredje innlegg. Ingen gis rett til ordet mer enn tre ganger i 
samme sak. 

2.3 Etter forslag fra dirigenten eller representant, kan årsmøtet beslutte å: 

• sette strek for de inntegnede talere 
• sette strek for nye forslag 
• øke antall innlegg 
• endre taletiden 
• gi taletid til personer uten talerett 

2.4 Person med talerett som ber om ordet til forretningsorden har ett minutt taletid.  

 
3. Behandling av forslag på årsmøtet 

3.1 Alle forslag skal presenteres av forslagsstiller og/ eller dirigent.  

3.2 Person som vil fremme eventuelle forslag/endringsforslag, under årsmøtet må meddele 
forslaget skriftlig til dirigenten og være signert av forslagsstiller.   

3.3 Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten. 

3.4 Etter at saklisten er godkjent, kan ikke forslag som fremgår av saklisten trekkes uten at 
årsmøtet aksepterer dette. 
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3.5 Forslag skal behandles av årsmøtet i den rekkefølge som følger av saklisten.  
 

 

4. Stemmegivning 

4.1 Stemmegivning gjennomføres i samsvar med dirigentens angivelse.  Dirigenten skal klart 
angi hvilken sak det skal stemmes over.  

4.2 Dersom det kreves eller er nødvendig med skriftlig avstemming, skal avstemming skje 
ved å benytte skriftlig skjema.  
 

5. Protokoll 

5.1 Det føres protokoll over årsmøtets forhandlinger. Protokollen føres av de årsmøtet har 
valgt til å føre protokoll. 

5.2 I protokollen innføres hvem som har hatt ordet i sakene, hvilke forslag som er fremmet, 
hvem som er forslagsstiller, hvilke vedtak som er fattet i den enkelte sak, og resultatet av 
avstemninger med antall stemmer for og imot og ev. blanke stemmer. 

5.3 Protokollen skal publiseres på årsmøtets hjemmeside så snart den er underskrevet av to 
representanter valgt av årsmøtet.   

  



  Årsmøte Ålesund idrettsråd 2025 
 

Delegatmappe årsmøte 2025 Ålesund idrettsråd 6 av 24 
 

 

SAK 8 - ÅRSBERETNING FOR ÅLESUND IDRETTSRÅD 2024  
 
Sammensetning 

   

Tidsrom 01.01.2024- 14.05.2024 

  

Tidsrom 15.05.24-31.12.2024  

 Styret  Leder: Gjermund Kvernmo Langset 

Nestleder: Lars Fugledal 

Styremedlemmer:  

• Steinar Pedersen, SK Herd  
• Aslak Krokfoss, Ørskog IL  
• Lars Fugledal, SK Rollon   
• Kari Langva Spb Møre BIL 
• Christin Pedersen tom 31.10. 
• Kristin Wiig Sandnes 1.11.-31  

 
Varamedlemmer 01.01.24 - 03.05.24 

1.vara: Kristin Wiig Sandnes 

2. vara: Ken-Ove Endresen 

3. vara: Geir Nilsen 

  

Varamedlemmer 03.05.23 - 10.05.23 

1. Vara: Kristin Wiig Sandnes 

 Leder: Gjermund Kvernmo Langset, Møre 
karateklubb 

Nestleder: Lars Fugledal, Sportsklubben 
Rollon 

Styremedlemmer:  

• Steinar Pedersen, SK Herd  
• Aslak Krokfoss, Ørskog IL  
• Ulrikke Byggerud Bjørnås, NTNUI 
• Cecilie Knoff, Ålesund NTN 

Taekwon-Do Klubb 
• Cecilie Soma Nordstrand, Aksla IL 

  

Varamedlemmer fra 15.5.-31.12.24  

1.vara: Geir Nilsen 

2. vara: Enok Kobbervik 

3.vara:  

 

  

  

Valg-
komité  

  

Leder: Ken-Ove Endresen, Ålesund NTN 
Taekwon-Do Klubb 

Medlem: Jim Leander Hansen  

Varamedlem: Frøydis Husøy, Harøy IL  

  

Leder: Wenche Kjerstad, Aksla IL 

Medlem: Egil Hansen, Sportsklubben Herd 

 Varamedlem: Janne Muri, Ålesund 
Svømme og Livredningsklubb 
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Kontroll-
utvalg  

   

Leder: Odd Anders Husøy, Harøy IL  

Medlem: Cathrin Remøy, Ålesund Svømme 
og Livredningsklubb  

 Varamedlem: Ragnar Elias Bakken, Ørskog IL 

 

   

Leder: Geir Tore Hjelle, Blindheim IL  

Medlem: Kari Langva, Ålesund Golfklubb 

 Varamedlem:  

 
 
Styremøter  
Idrettsrådet i Ålesund har også ambisjon om å treffe klubbene på deres hjemmebane og har derfor 
lagt en god del styremøter ut hos klubbene hvor vi gir klubbene anledning til å presentere seg for 
idrettsrådet før selve møte i idrettsrådet. I 2024 besøkte vi: 
Vår: Emblem IL, Guard, Ålesund Tennisklubb, Ørskog IL 
 
Høsten: AASLK, NTNUI Ålesund, Ålesund bueskytterklubb, Ålesund badmintonklubb og Spjelkavik 
drillklubb. Styret har i perioden siden sist årsmøte gjennomført 12 styremøter. Sakene har variert i 
omfang, men felles for alle er forankringen opp mot årsmøtets vedtatte handlingsplan slik årsmøtet i 
2024 ønsket.  
 
Styremøtene har hatt godt oppmøte, og styremedlemmene møter godt forberedt og deltar aktivt i 
behandlingen av sakene. Varamedlemmene har også vært til stede på nesten alle møtene. 
Styremøtene preges av stort engasjement og grundige diskusjoner – så grundige at daglig leder ennå 
ikke har opplevd at et møte avsluttes før oppsatt tid. I praksis går møtene som regel noe over tiden. 
 
 
 Styret gjennomførte følgende 12 styremøter: 

Tidsrom 01.01.2024- 14.05.2024   Tidsrom 15.05.2024-31.12.2024 

10. januar  

07. februar  

12. mars  

03. april  

8. mai  

5.juni 

21. August  

2. september  
7. oktober 
4. november  
9.desember 

 
Saker: 
I 2024 ble det behandlet til sammen 157 saker i styret. 
 
Tilsetting av daglig leder 
Første daglige leder i Ålesund Idrettsråd ble ansatt våren 2024. Han begynte i stillingen 
12.08.24. Prosessen begynte etter vedtak på årsmøtet i 2023 og styret gjorde et arbeid med 
å sikre finansiering av stillingen høsten 2023. Det ble gjennomført medlemsmøte i 
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Idrettsrådet for å forankre prosessen, slik at vi kunne lyse ut stillingen før endelig 
finansiering var vedtatt. Det kom ingen innvendinger mot dette fra medlemmene.  
Stillingen er et spleiselag ved bruk av 5% av LA-midlene, økt finansiering fra Ålesund 
kommune og oppsparte midler i Idrettsrådet (omdisponering av Toppidrettsfondet). 
Finansieringen ble vedtatt på årsmøtet 15.05.25. 
 
Stillingen ble lyst ut 03.04.24. Med frist 21.04.24. Et ansettelsesutvalg bestående av 
Gjermund Kvernmo Langset (styreleder), Lars Fugledal (nestleder) og Kristin Wiig Sandnes 
(varamedlem) gjennomførte rekrutteringsprosessen.  
Det kom 22 søkere, det ble gjennomført intervju førstegangsintervju med 6 kandidater 
21/22.05.24. Deretter andregangsintervju med 3 kandidater 28.05.24. Etter vedtaket på 
årsmøtet gjorde styret vedtak på å tilsette Kristoffer Tollås i stillingen.  
 
Medlemsmøte 2024: 
26.02.24. Inkludering i idrettslag, informasjonsmøte til idrettslag i Ålesund der idrettslagene 
fikk informasjon og hadde mulighet til å stille spørsmål. 
 
 
 
Idrettsåret 2024:  
Det har vært stor aktivitet i idretten i Ålesund i 2024 og idrettsrådet har blant annet fått på plass 
daglig leder som ble ansatt 12.august 2024. Samfunnet bærer preg av at vi fortsatt er inne i en dyr 
periode, dette gjelder også for folk og idrettslag. Økte kostnader er utfordrende, både for å sikre 
inkludering og like muligheter og for at idrettslagene skal ha en sunn drift. Det har vært gitt ekstra 
tilskudd til idrettslag i Ålesund til dette formålet.  
 
Samarbeidet med Ålesund kommune (ÅK) har vært godt i perioden:  

• Møter har vært avholdt i henhold til årshjulet som ble vedtatt på forrige årsmøte og i 
henhold til samarbeidsavtalen med ÅK. Det har blant annet blitt gjennomført to dialogmøter 
der blant annet ordfører har vært tistede. Agenda på disse har vært: 
 

Vår: 

Sak 1: Ønsker og visjoner for idretten i Ålesund i et 10 års perspektiv – tankar frå kommuneleiinga, 
ment som et oppspill fra ÅIR. 

Sak 2: Plassering og driftskostnader av vår ansatt – Har kommunen fasilitetar utanfor rådhuset som 
kan nyttast? Kartlegging av moglegheiter 

Sak 3: Støtte til drift av anlegg for uteidretten. Har kommunen tankar knytt til dei ujamne 
kostnadane for inne- og uteidrett? Inneidrett er i stor grad gratis, noko som er veldig bra. Kan 
kommunen gjere meir for uteidretten? 
Sak 4: Snittet knyttet til finansiering av kultur og idrett er 3 254,- per innbygger, Ålesund kommune 
brukar 1 868,- Har ein plan og ynskje om å kome opp på snittet i Noreg? 
Sak 5: Fritidskortet – korleis sikre at dette ikkje fører til meirarbeid for klubbane. Systema må snakke 
saman. 
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Sak 6: Idretten som verktøy i integrering og motarbeiding av utanforskap. Brukar kommunen dette 
på ein god måte?   
 
Høst: 
 
Sak 1: Status for idretten i Ålesund kommune 

Sak 2: Inkludering og integrering 

Sak 3: Idrettsmelding – Kva vil ÅK med idretten 

Sak 4: Tilsetting og finansiering av Idrettsrådet. Sikre fortsatt 5% av LAM. 

Sak 5: Utnyttelse av Moa Svømmehall. Kan den brukes på en bedre måte? 

Sak 6: Turnhallen i Klipra, framtidig bruk? 

 
 
Det har i henhold til årshjulet også blitt avholdt samarbeidsmøte med Ålesund Kommunale 
Eiendomsforetak med fokus på tett oppfølging av arbeidet med utvikling av eksisterende og nye 
idrettsanlegg.  
 
Ålesund idrettsråd var på besøk hos Hovedutvalg for kultur og oppvekst (HKO), hvor det ble holdt et 
innlegg om idrettens rolle i Ålesund samt orientert om ansettelsesprosessen for ny daglig leder. 
 
 
Høringspart: ÅIR har vært høringspart i flere viktige saker for idretten.   

• Forslag til endring i spillemiddelordningen 
• Vedrørende budsjettprosessen i Ålesund kommune 
• Rullering av handlingsplanen for idrett og fysisk aktivitet 

 
 
Media: 
 

• 09.04.24 Sunnmørsposten: «Kan snart juble over historisk ansettelse» 
• 01.05.24 Sunnmørsposten: «Får flere hundre tusen kroner til barn og unge i Ålesund» 
• 23.08.24 Sunnmørsposten: «Han er Ålesund Idrettsråds første daglige leder» 
• 28.08.24 Bypatrioten: «Løft for idrettsgleden i Ålesund kommune» 
• 10.10.24 Sunnmørsposten: «Er den første i helt nyopprettet stilling i Ålesund» 
• 06.11.24 Sunnmørsposten: «Sutring tek seg sjeldan godt ut» 
• 17.11.24 Sunnmørsposten: «Vil bygge fotballhall i høyden» 
• 18.11.24 Sunnmørsposten: «Ønsker å bruke Turnhallen – får nei» 
• 22.11.24 Sunnmørsposten: «Får penger: – Det er svært gledelig nyheter» 

 
 
 
LA-Midler (Lokale aktivitetsmidler) og midler fra prosjektet “Inkludering i idretten” i samarbeid 
med kretsen.:  
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Det er med glede at idrettsrådene i Norge hvert år får stå for den praktiske gjennomføring av 
utdelingen av de Lokale Aktivitets Midlene (LAM-midlene) til idrettslagene.  Disse blir delt ut etter 
retningslinjer vedtatt på årsmøtet i ÅIR. 
 
Det ble i 2024 gitt to omganger med ekstramidler fra regjeringen for å dekke inn for økte kostnader. 
Disse ble delt ut til medlemslagene basert på medlemstall.  
 
ÅIR er med i ordningen «Inkludering i idrettslag 2024». Formålet er at midlene tildeles lag/ 
organisasjon for å videreutvikle arbeidet med å inkludere barn og unge med minoritetsbakgrunn og 
barn og unge fra familier med vedvarende lavinntekt. Midlene blir delt ut til prosjekt innenfor 
formålet i idrettslag, etter søknad. Idrettskretsen har bistått i tildelingsprosessen og oppfølgingen.  
Det ble gjennomført et teams-møte i forkant av fordelingen der idrettslagene ble informert om 
ordningen og hadde mulighet til å stille eventuelle spørsmål.  
  
Tildelinger:  

• Ordinære LA-midler kr. 5 576 224 
• Ekstra midler fra regjeringen: kr. 723 743 x 2 
• Inkluderings-midler kr. 370 000,-    

 
Anlegg:   
Idrettsrådet skal også ha en røst og ha meninger om prioriteringer på hvilke idrettsanlegg som bør 
prioriteres og hva som ikke bør prioriteres av (fylkes)kommunens politikere.  Den årlige rullering av 
prioriterte anlegg er derfor viktig å ha meninger om:  
 
Dette var innspillene til idrettsrådet i forbindelse med handlingsprogrammet i 2024: 

• Sparebanken Møre Arena – friidrett: Dette meiner vi heilt klart må prioriterast 
høgare og på ein meir konkret måte. Fasilitetane til friidretten må settast i stand på 
kort sikt, slik idretten ynskjer og pålegget frå departementet tilseier.  

• Lager Ørskog: Det vart i 2014 vedteke at det skulle settast opp lager ved Ørskog IL, 
dette har falt heilt ut av lista. Vi har også spelt inn dette tidlegare, men kan ikkje sjå 
det igjen? Bør inn på kort sikt. 

• Friidrett Aksla Stadion: Det var tidlegare tema med mellom anna lys og diverse 
opprusting på Aksla stadion i forhald til friidretten. Er dette gjennomført eller tatt 
ut? 

• ÅKE: I stor grad einig i prioriteringane som vert lagt fram, med unntak av friidrett i 
Sparebanken Møre Arena. Dette må prioriterast. 

• Emblem IL – garasje til trakkemaskin: Dette bør prioriterast inn på kortsiktig. 
• KNA Nordvest – Klubblokale: Idrettsrådet støtter dette tiltaket og det bør inn på 

kortsiktig plan. 
• Spjelkavik IL: Uttak av skiheis og liten hoppbakke. Ryddig å få det bort. 

 
  
Idrettsrådet har også både ovenfor politikere og ÅK uttrykt bekymring for idrettslagenes 
økonomiske rammer. Det blir hørt og det arbeides for løsninger. Tilskudd til kunstgressbaner 
ble videreført i 2024 etter kraftig trykk fra idrettsrådet. 



  Årsmøte Ålesund idrettsråd 2025 
 

Delegatmappe årsmøte 2025 Ålesund idrettsråd 11 av 24 
 

     
Medlemstall:  
Tallene inkluderer idrettslag fra Haram 
Medlemstall pr 2023 (tall for 2024 er ikke offisielle før juni 2025) Tall fra 2022 og 2023 i parentes.  

• Totalt medlemstall: 21096 (22: 20035, 21: 19115) 
• Kvinner: 8400 (22: 8018, 21: 7724)  
• Menn: 12696 (22: 12017, 21: 11391) 
• Over 19 år av totalen: 11335 
• Rapporter-Idrettsregistreringen-Aktivitetstall- Funksjonshemmede: 66 (22: 35, 21: 79)  
• Rapporter-Idrettsregistreringen- Medlemstall-Allidrett: 653(22: 340)  

 
Handlingsprogram/Tiltak  
ÅIR har utarbeidet et Handlingsprogram for 2024/25, se egen sak.   
Her fremkommer også styrets prioriteringer av oppgaver for idrettsrådet sitt arbeid kommende år.  
 
Konferanser, seminar og studietur 
Etter oppstart i august benyttet daglig leder anledningen til å dra flere nasjonale arrangement for å 
knytte kjennskap og faglig påfyll. Flere av turene har resultert i inspirasjon og tanker som har 
realisert seg gjennom konkrete prosjekter i 2025. Det har blitt knyttet mange kontaktbånd og daglig 
leder har blitt bedre kjent med mange av de andre daglig lederne i uvalgte idrettsråd som har dette. 
Daglig leder er med på et digitalt forum annenhver tirsdag der de andre daglig lederne er med å 
diskutere dagsaktuelle problemstillinger og utveksler erfaringer rundt relevante temaer. 
I løpet av høsten 2024 var Ålesund idrettsråd representert på følgende arrangement: 
 

• Studietur Trondheim: Anlegg for idrett og fysisk aktivitet (Kristoffer) 
• Fylkeskulturkonferanse Molde (Kristoffer) 
• Jubileumskonferanse NIH Oslo: Den organiserte barne- og ungdomsidrettens framtid 

(Kristoffer) 
• Inkluderingsseminar Bodø (Cecilie K, Aslak og Kristoffer) 
• Anleggs- og idrettsrådskonferanse Gardermoen (Kristoffer) 

 
Egne arrangement: 
 

• Ålesund idrettsråd arrangerte inkluderingskonferanse i november på Dampsentralen. Her 
var det rundt 80-90 personer som møtte opp for å høre med gode inkluderende tiltak man 
kan gjøre i idrettslagene sine. I tillegg ble det presentert forskningsnytt og andre relevante 
nyheter. Flere av de lokale idrettslagene var i aksjon og kvelden ble ansett som veldig nyttig 
og et positivt arrangement. 

• Temakveld anlegg i samarbeid med Aksla, NTNU og Multiconsult. Bakgrunnen for kvelden 
var at man ønsket å få ut informasjon til idrettslag om mulighet for gratis prosjektering, og 
erfaringsoverføring fra multiconsult/NTNU sitt arbeid med Ratvika. I etterkant av denne 
kvelden er det flere idrettslag som har meldt sin interesse for å få bruke studentene fra 
NTNU som hjelper idrettslagene veldig i gang med anleggsbygging. Studentene tar nå 4-6 
oppdrag i året, noe som er utrolig kreativt og kjærkomment tiltak for både idrettslagene og 
ikke minst for studentene på NTNU selv. 
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 Styret i Ålesund idrettsråd   
 

Gjermund K. Langset Lars M. Fugledal Cecilie Knoff 
Leder Nestleder 

 
Styremedlem     

    
    

Steinar Pedersen Ulrikke Byggerud Bjørnås   Aslak Krokfoss 
Styremedlem Styremedlem Styremedlem     
    

Cecilie Soma Nordstrand 
   

Styremedlem 
  

 
 
 
Sak 8 – Styrets forslag til vedtak: Årsberetning for 2024 godkjennes. 

  



  Årsmøte Ålesund idrettsråd 2025 
 

Delegatmappe årsmøte 2025 Ålesund idrettsråd 13 av 24 
 

 

SAK 9.1 (Regnskap) og Sak 13 (Budsjett) 

 
. 
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Gjermund K. Langset Lars M. Fugledal Cecilie Knoff 
Leder Nestleder 

 
Styremedlem     

    
    

Steinar Pedersen Ulrikke Byggerud Bjørnås   Aslak Krokfoss 
Styremedlem Styremedlem Styremedlem     
    

Cecilie Soma Nordstrand 
   

Styremedlem 
  

 

 

Sak 9.1 - Styrets forslag til vedtak: Regnskap 2024 godkjennes. 

Sak 13 - Styret forslag til vedtak: Budsjett 2025 godkjennes. 
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Sak 9.2 - Styrets økonomiske beretning 2024 

Ålesund Idrettsråd hadde ved årsskiftet en egenkapital på kr 1.421.053,37. 

Driftsinntektene var offentlige tilskudd fra Ålesund kommune på kr 270.000, andel av LA-midlene på 
kr 259.908, støtte fra Sparebanken Møre med kr 50.000, samt en momskompensasjon på kr 3.186. 

Den vesentlig økte støtten gjorde at Ålesund Idrettsråd kunne ansette en daglig leder i august.  

Det gjorde at driftskostnadene samlet sett var på kr 433.500. Derav kr 308.136 til personalkostnader. 

Den kortsiktige gjelden er stort sett knyttet til arbeidsgiverforhold. 

Det gir et overskudd på kr 149.594 på drifta i 2024. 

ÅIR har omsetning under 5 millioner kroner og benytter seg derved ikke av revisor. Det er dermed 
kontrollutvalget som skal påse at økonomiske disposisjoner er i samsvar med ÅIR sin lov, at ÅIR har 
økonomisk kontroll internt og at årsregnskapet gir et rettvisende bilde av ÅIR sin drift. 

Styret anser at økonomien er god. 

Ålesund 3. mars 2025 

 

Gjermund K. Langset Lars M. Fugledal Cecilie Knoff 
Leder Nestleder 

 
Styremedlem     

    
    

Steinar Pedersen Ulrikke Byggerud Bjørnås   Aslak Krokfoss 
Styremedlem Styremedlem Styremedlem     
    

Cecilie Soma Nordstrand 
   

Styremedlem 
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Sak 9.2 - Styrets forslag til vedtak:  
Styrets økonomiske beretningen 2024 godkjennes. 
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SAK 9.3. Kontrollutvalgets beretning 2024 

 

 

Sak 9.3 - Forslag til vedtak: Kontrollutvalgets beretning 2024 godkjennes.  
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Sak - 10 HANDLINGSPROGRAM FOR ÅLESUNDIDRETTSRÅD 2025/26 
1. Etablere og drifte Idrettspatrulje som et viktig tilbud i Ålesund 

kommune. 
 

2. Arbeide for at kommunen oppnår god nok dekning av anlegg for 
treningsbehovet til de idrettene som utøves av lag tilsluttet ÅIR.  

 
3. Arbeide for å sikre videre finansiering av stillingen som daglig leder i 

Ålesund Idrettsråd, og at Ålesund kommune tar en større del av 
finansieringen.   

 
4. Arbeide med inkludering og integrering i samarbeid med Ålesund 

kommune og andre aktuelle aktører.   
 

5. Arbeide for økte tilskudd til anlegg eid, leid eller driftet av idrettslag 
tilsluttet ÅIR.  

 
6. Arbeide for å hindre frafall av unge voksne og sikre at voksenidretten 

har gode og attraktive vilkår.   
 

7. Jobbe for å unngå kostnadsøkning- slik at økonomi ikke blir en 
barriere.  

 
Sak 10 – Styrets forslag til vedtak: Handlingsprogram 2025/26 godkjennes. 
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SAK 11 Styrets forslag til tildelingskriterier av LA-midler 2025 

Forslag til fordeling: 
Opptil 5 % av midlene går til delfinansiering av daglig leder for Ålesund idrettsråd. For 
resten av midlene gjelder følgende fordeling:  

• 1/3-del av midlene blir tildelt etter antall medlemmer mellom 6-12 år og 1/3-del av 
midlene tildelt etter antall medlemmer mellom 13-19 år. 

• Den siste 1/3-del av midlene blir tildelt etter: 
o 3 % til medlemslag som har registrert funksjonshemmede medlemmer 

etter antall medlemmer. 
o De lagene som har idrettsskole godkjent av NIF vil få et aktivitetstilskudd 

på kr 25.000,- 
o Opp til kr 100.000, - til sammensatte lag i tråd med regelverket i det 

enkelte forbund, men eventuelle søknader må ha fokus på økt 
trenerkompetanse innen skadeforebyggende trening. 

o Resterende beløp fordeles etter antall aktive i aldersgruppen 6-19 år. 
 
 
Sak 11 – Styrets forslag til vedtak:  
Fordeling av LA-Midler 2025 godkjennes.  
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SAK 12 – Behandling av saker og forslag.  
 
12.1. Endring av formulering i tildelingskriterier leie i haller Ålesund kommune 2024/25 og 
2025/26 
 
 
 
Ålesund idrettsråd har blitt gjort oppmerksom på at følgende formulering i 
tildelingskriteriene for 2025–2026 hindrer SIF/Hessa sitt volleyballag fra å søke treningstid i 
Osane idrettshall: 
«Når volleyballanlegget ved Hessa skole står klart, tildeles ikke SIF/Hessa IL volleyball 
treningstid i normalidrettshall, unntatt elite- og 1. divisjonsnivå.» 
 
Denne formuleringen har blitt oppfattet som urettferdig, og det har blitt rettet en 
forespørsel om å vurdere en endring. Sif/Hessa volleyball har uttalt at de kommer til å søke 
treningstid i Osane idrettshall når klubben har fått bygget opp nok aktivitet rundt 
volleyballsatsingen. 
 
 
 
 
 
 
Sak 12.1 – Styrets forslag til vedtak:  
 
Styret foreslår at setningen fjernes fra tildelingskriteriene. 
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Sak 12.2 Innføring av leiesats for inntektsbringende aktivitet i kommunale 
anlegg i helg 

Ålesund idrettsråd er blitt informert om at kommunen vil innføre en ny leiesats for det som 
defineres som "inntektsbringende aktivitet" i tildelt halltid i kommunale anlegg. Endringen 
gjaldt fra og med 1. januar 2025, og vil tre i kraft i tidsrommet 16.00–19.00 på lørdager og 
søndager. 

Konsekvenser: 

Flere klubber benytter helgetid til organisert svømmeopplæring og kursvirksomhet. Dette er 
en sentral del av idrettslagenes kjerneaktivitet, og i praksis en viktig del av rekrutteringen og 
det ordinære treningstilbudet for barn og unge. Det er ikke snakk om kommersiell drift med 
profittformål, men opplæring som inngår i klubbens samfunnsoppdrag. 

Dersom leiesatsen innføres uten en nærmere vurdering av hva som faktisk skal regnes som 
"inntektsbringende aktivitet", kan dette få store økonomiske konsekvenser for klubbene. 
Det er anslått at en slik innføring kan utgjøre en ekstrakostnad på flere hundre tusen kroner 
i året for enkelte klubber – midler som ellers ville gått til aktivitet og utvikling. 

 

 

Sak 12.2. - Styrets forslag til vedtak: Ålesund idrettsråd er sterkt i mot at det 
skal være betaling og mener det skal være gratis bruk av kommunale 
idrettsanlegg for all idrettsaktivitet som er organisert gjennom NIF. 
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Sak 14. Valg  

Ledere og nestledere velges enkeltvis. Øvrige medlemmer velges samlet. Deretter velges 
varamedlemmene samlet. Der det velges flere varamedlemmer skal det velges 1.varamedlem, 
2.varamedlem osv. 

Sak 14.1 - Valg av styre. 

Styret skal bestå av: 
  - leder 
  - nestleder  
  - 5 styremedlemmer 
  - 3 varamedlemmer 

VALGKOMITEENS INNSTILLING TIL VALG PÅ STYRE OG KONTROLLUTVALG 

Valgkomiteen har fulgt NIF sin instruks for valgkomite, og har i sitt arbeid lagt vekt på å finne 
kandidater som har nødvendig kompetanse, erfaring og engasjement for å videreutvikle 
Ålesund Idrettsråd i tråd med vedtekter, NIF sine retningslinjer, vedtatte mål og verdier. Det 
er også søkt etter en god balanse mellom kontinuitet og fornyelse, samt representasjon fra 
ulike deler av medlemsidrettene. 

Kompetansebehov, komplementær sammensetning, kontinuitet og fornying har vært 
gjennomgående tema. Komiteen har gjennomført samtaler med både nåværende og mulige 
nye styremedlemmer, og har vurdert sammensetningen ut fra idrettsrådets behov, 
arbeidsoppgaver og strategiske retning i kommende periode. 

På bakgrunn av dette presenterer valgkomiteen følgende innstilling til valg av styre i Ålesund 
idrettsråd: 
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Sak 14.2 - Valg av Kontrollutvalg: 

Kontrollutvalget skal bestå av leder, medlem og varamedlem 

Valgkomiteens innstilling til Kontrollutvalg: 

Leder: Geir Tore Hjelle, Blindheim Idrettslag 

Medlem: Kari Langva, Ålesund Golfklubb/Spb. Møre BIL 

Varamedlem: Espen Erstad, Aksla IL 

 

 

Sak 14.3 Representanter til idrettstinget og møter i de organisasjonsledd 
idrettsrådet har representasjonsrett.  

Styret ber om årsmøtets fullmakt til å fore ta utnevnelse av representanter til idrettsting og 
møter i organisasjonsledd idrettsrådet har representasjonsrett.  

Sak 14.3 Styrets forslag til vedtak:  

Styre gis fullmakt til å utnevne representanter til idrettsting og møter i 
organisasjonsledd idrettsrådet har representasjonsrett.  
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Sak 14.4:  Valg av Valgkomité: 

 

Valg av leder av Valgkomiteen: 

Styret foreslår: Wenche Kjerstad, Aksla IL. Velges for 1 år 

Styrets forslag til vedtak: Forslaget vedtatt  

 

Valg av medlem av valgkomiteen: 

Styret foreslår: Egil Hansen, Sportsklubben Herd. Velges for 1 år. 

Styrets forslag til vedtak: Forslaget vedtatt.  

  

Valg av varamedlem til valgkomiteen 

Styret foreslår: Janne Muri, Ålesund Svømme og Livredningsklubb.  Velges for 1 år. 

Styrets forslag til vedtak: Forslaget vedtatt. 

 

Ved spørsmål om årsmøtet, kan daglig leder kontaktes på mailadresse: dagligleder@alesundir.org 

 

Med vennlig hilsen 

 
Ålesund idrettsråd 

 


